



Mireille Giroux Associate

Practice Area
Labour Law

Expertise
Workers' Compensation

Called to the Bar
Ontario, 2013

T: 416-542-6282

F: 416-204-2876

mgiroux@kmlaw.ca

Mireille is an associate lawyer in the Koskie Minsky Labour Group. She is dedicated to representing trade unions' and employees' best interests in a broad range of labour and employment matters, including grievance arbitration, labour board proceedings, human rights complaints, and workplace safety and insurance appeals.

Mireille received her Juris Doctor from the University of Toronto. During her studies, she was a caseworker at the Advocates for Injured Workers legal clinic where she acted on behalf of workers in their dealings with the Workplace Safety and Insurance Board. She also participated in the Kawaskimhon National Aboriginal Rights Moot and worked at the Centre for Equality Rights in Accommodation as a recipient of the Donner Civic Leadership Fellowship.

After articling with Koskie Minsky, Mireille joined the firm as an associate in 2013.

Mireille is fluent in French and English.

Mireille est une avocate au sein du groupe du Droit du travail de Koskie Minsky. Elle conseille des syndicats et des employées quant à un large éventail de questions juridiques relevant du droit du travail et de l'emploi, y compris les dossiers relatifs à l'arbitrage de griefs, aux procédures devant les commissions des relations de travail, aux droits de la personne et à l'indemnisation des travailleurs.

Mireille détient un Juris Doctor de l'Université de Toronto. Pendant ses études, elle a représenté les travailleurs accidentés dans leurs réclamations auprès de la Commission de la sécurité professionnelle et de l'assurance contre les accidents du travail en tant que chargée de cas de la clinique juridique Advocates for Injured Workers. Elle a également participé au concours national de plaidoirie en droit autochtone Kawaskimhon et a travaillé au Centre for Equality Rights in Accommodation en tant que bénéficiaire d'une bourse pour leadership civique.

Après avoir complété son stage à Koskie Minsky, Mireille s'est jointe au cabinet en 2013.

Mireille dessert ses clients en français et en anglais.

Education

J.D., 2012, University of Toronto

B. Soc. Sci., 2009, University of Ottawa

Member/Affiliations

Member, Canadian Association of Labour Lawyers

Member, Association des juristes d'expression française de l'Ontario

Member, Canadian Bar Association

Member, Ontario Bar Association